
Captain Marvel, Vol. 1

Captain Marvel, Vol. 1_下载链接1_

著者:Kelly Sue DeConnick

出版者:Marvel

出版时间:2013-1-1

装帧:Paperback

isbn:9780785165491

http://www.allinfo.top/jjdd


The "Mightiest" of Earth's Mightiest Heroes is back! Ace pilot. Legendary Avenger. One
hundred percent pure bad-^&*. Carol Danvers has a new name, a new mission - and all
the power she needs to make her own life a living hell. As the new Captain Marvel,
Carol is forging from a challenge from her past! It's a firefight in the sky as the Banshee
Squadron debut - but who are the Prowlers, and where has Carol seen them before?
And how does secret NASA training program Mercury 13 fit in? Witness Captain Marvel
in blazing battlefield action that just may change the course of history! Avengers Time
Travel Protocols: engage!
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评论

WASP! (not the obnoxious ones, but Women Airforce Service Pilots) & Mercury 13!
awesome costume re-design btw
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-----------------------------
故事讲的太混乱……作为首个Carol复出接任惊奇队长的故事很让人失望；女权的表达
方式浅表而幼稚，“战争史上被忽视的女性们”
“女性遭到的不公待遇”这些切入点是很好的，实际的情节表现很贫乏；还有Carol和H
elen，学生和人生偶像/导师，明明有很多个可以展现两人关系和联系以及对Carol影响
的情节走向，却偏偏写了最坏也是最让人大跌眼镜的那种，也不是说不能把女人写成反
派，只是既没力度张力也不够还有烂尾嫌疑；比较值得赞赏的是Carol和Tracy的互动部
分，还有开头美队和小虫的客串。另：动作场面分镜有问题，根本看不清打斗细节和过
程，虽然Dexter的画风还是很不错的
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